

## FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Pursuant to section 81 of the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

**1.** The Minister of Finance is exempt from subsection 65(1) of the Act in respect of any indemnity that the Minister gives, on behalf of the Government of Yukon, as part of or in relation to an agreement for the rating of the financial credit of, or the rating of any debt issued or proposed to be issued by, the Government of Yukon.

Dated at Whitehorse, Yukon, this 11 March 2010.

---

Commissioner of Yukon

## LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 81 de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, décrète :

**1.** Le ministre des Finances est soustrait du paragraphe 65(1) de la loi en ce qui concerne toute promesse d'indemnisation donnée par le ministre au nom du gouvernement du Yukon en ce qui a trait à un accord portant sur la cote du crédit financier ou sur la cote d'une émission obligataire du gouvernement du Yukon.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 11 mars 2010.

---

Commissaire du Yukon